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Protokół Nr 25/17

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych z dnia 22 marca 2017 r.

Obecni członkowie komisji wg załączonej do protokołu listy obecności. Ponadto 
w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Burmistrz Trzcianki Pan Krzysztof Czarnecki,

2. Zastępca Burmistrza Pani Grażyna Zozula,

Posiedzenie odbyło się w sali sesyjnej, trwało od godziny 13 do 14.30.

Posiedzeniu  przewodniczył  radny Czesław Rogosza  Przewodniczący komisji, 
przywitał zebranych i przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu komisji  Nr 24/17 z dnia 22 lutego 2017 r.

4. Analiza materiałów na sesję.

5. Sprawy wniesione do komisji:
1) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy gminy Trzcianka z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2016 r.
2) Sprawozdanie Stowarzyszenia Oświatowego Wspomagającego Rozwój 
Dzieci i Młodzieży w Trzciance. 
6. Wolne wnioski.
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  komisji,  witając  wszystkich 
zebranych.

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek został przyjęty bez uwag w głosowaniu, głosowało za 9 radnych.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu komisji  Nr 24/17 z dnia 22 lutego 2017 r.

Protokół Nr 24/17 z dnia 22 lutego przyjęty został w glosowaniu jednogłośnie. 
Głosowało 9  radnych
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Ad. 4. Analiza materiałów na sesję;
1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Trzcianka na lata 2017-2032.
Komisja  w  głosowaniu  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie.  Za 
głosowało 8 radnych.

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 
Komisja  w  głosowaniu  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie.  Za 
głosowało 8 radnych.

3. Projekt  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  powiatem  czarnkowsko-
trzcianeckim  przy  realizacji  zadania  z   zakresu  organizacji  turnieju 
szachowego pn. „VII Międzynarodowy Memoriał Szachowy im. Ferdynanda 
Dziedzica”.
Komisja  w  głosowaniu  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie. 
Za  głosowało 8 radnych.

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  współdziałania  z  powiatem  czarnkowsko-
trzcianeckim przy realizacji zadania z zakresu organizacji ulicznego biegu im. 
Tadeusza Zielińskiego i wyścigów rowerowych.
Komisja  w  głosowaniu  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie.  Za 
głosowało 8 radnych.

5. Projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi 
opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze  z  wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 
r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Wynik głosowania: za 6, 
przeciwko 1, wstrzymał się 1. Głosowało 8 radnych.

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami 
bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  gminy 
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Trzcianka.
    Komisja  w  głosowaniu  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie.  Za 
głosowało 8 radnych.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/123/15 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie nadania nazw ulic na terenie 
wsi Stobno.

Komisja w głosowaniu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Za głosowało 
8 radnych.

9. Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  gminy 
Rzymskokatolickiej  Parafii  pw.  Św.  Jana  Chrzciciela  w  Trzciance  na 
wykonanie  robót  budowlanych  przy  kościele  zabytkowym  pw.  Św.  Jana 
Chrzciciela w Trzciance.

Komisja  w  głosowaniu  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie.   Wynik 
głosowania: za6, wstrzymało się 2. Głosowało 8 radnych.

10. Projekt  uchwały  w  sprawie  Projekt  uchwały  w  sprawie  współdziałania  
z powiatem czarnkowsko -trzcianeckim w zakresie prowadzenia Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w Trzciance.

Radny Adrian Hałuszka zwrócił się z prośbą o  przeznaczenie większych środków 
finansowych  na  terapeutów  w   Warsztatach  Terapii  Zajęciowej  tym bardziej, 
że zmieniają siedzibę więc na pewno będą większe potrzeby. 

Radny Edward Joachimiak stwierdził, ze każdy samorząd działający czy gminny 
czy  powiatowy  ma  swoje  kompetencje,  i  najpierw  należy  zapewnić  potrzeby 
gminy, zgodnie z kompetencjami, a potem możemy  przeznaczać środki na inne 
organizacje. 

Komisja w głosowaniu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Za głosowało 
8 radnych.

Ad. 5. Sprawy wniesione do komisji:
1) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy gminy Trzcianka z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w 2016 r.
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Przewodniczący komisji zapoznał z pismem, pismo stanowi załącznik do 
protokołu. 

Radny  Wiesław  Natkaniec  poinformował,  że  z  przedstawionej  informacji 
wynika,  że  Bambinis  zwrócił  do  Gminy  środki  przeznaczone na  organizacje 
Turnieju dla dzieci dlatego, że w zawartej umowie był zapis, że turniej zostanie 
zorganizowany do 15 grudnia natomiast Turniej zorganizowano 22 grudnia.

Radny  Adrian  Hałuszka  podziękował,  że  wdrożono  system  informatyczny 
WITKAC, który obsługuje wnioski w otwartych konkursach.

Radny  Wiesław Natkaniec  stwierdził,  ze  wszyscy  powinniśmy  być  dumni  z 
działających prężnie na terenie naszej gminy Stowarzyszeń. Należy podkreślić, 
że Gmina na ich działalność daje duże pieniądze a zwłaszcza na sport. Działa 
bardzo duża liczba młodych zawodników, grają na bardzo wysokim poziomie. 
Podziękował władzom za wyrozumiałość i  prosi aby Dalej  ta współpraca się 
rozwijała. 

Radny  Adrian  Hałuszka  stwierdził,  że  wchodząc  w  skład  Rady  Miejskiej 
zakładał aby Gmina była członkiem Stowarzyszeń. 

2) Sprawozdanie Stowarzyszenia Oświatowego Wspomagającego Rozwój 
Dzieci i Młodzieży w Trzciance. 

Przewodniczący komisji zapoznał z pismem, pismo stanowi załącznik do 
protokołu. 

Ad. 6. Wolne wnioski.

Radny Adrian H|ałuszka zapytał czy przy nowo budującym się budynku TTBS 
przy ul. Kopernika  poswatanie Plac Zabaw i boisko dla małych dzieci do gry w 
piłkę. 

Radny Łukasz Walkowiak stwierdził, że mieszkańcy ul. Wieleńskiej zwracali się 
z wnioskiem o progi zwalniające na tej ulicy, mieszkańcy otrzymali odpowiedź 
negatywną, czy mają możliwość   ubiegania się o próg zwalniający.

Burmistrz  Trzcianki  stwierdził,  że  ul.  Wieleńska  nie  jest  drogą  osiedlową  i 
komisja tymi kryteriami oceniała. 
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Radny  Łukasz  Walkowiak  stwierdził,  że  jest  po  posiedzeniu   komisji 
Bezpieczeństwa,  prosi  o  rozważenie  możliwości  40  tys.  zł  dla  Policji  w 
Trzciance na zakup samochodu.  

Burmistrz Trzcianki stwierdził, że radni na sesji kwietniowej będą decydowali o 
przeznaczeniu środków gminnych.

Radny  Wiesław  Natkaniec  poprosił  o  informację  dot.  usytuowania  przy 
Gimnazjum Nr 1 skate parku, lodowiska oraz zapytał się czy jest możliwość 
wybudowania  małego boiska dla najmłodszych dzieci. 

Burmistrz Trzcianki odpowiadając na pytanie stwierdził, że  przy płocie Orlika 
będzie usytuowane lodowisko syntetyczne a skate park przy plocie z drugiej 
strony,  natomiast  reszta  terenów  zielonych  przeznaczona  jest  pod  budowę 
bieżni. Nie ma w tej okolicy terenu pod małe boisko.

Ad. 7. Zakończenie posiedzenia.
Z uwagi na wyczerpany porządek posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął 
posiedzenie komisji.

Protokółował Przewodniczący komisji
Maria Boduszek Czesław Rogosz


